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Interpellation till aldrenamndens ordforande: Kvalitetsutvecklare kravs for att

sakra kvaliteten inom aldreomsorgen!

 

Fullmaktige har ett flertal ganger debatterat kommunens specialkonstruktion av ekonomisk

utbetalning; den sa kallade kvalitetspengen till sarskilt boende och till hemtjanstleverantorer.

Syftet ar att sporra verksamheterna i deras kvalitetsarbete.

Socialdemokraternas och alliansens gemensamma mål är en säkerställd kvalitet inom

äldreomsorgen, men vi har diametralt olika åsikter kring hur det ska ske.

Socialdemokraternas förslag är att anlita en kvalitets utvecklare. En person som driver och

utvecklar kvalitetsarbetet inom verksamheten. En anställd med mycket goda kunskaper inom

omsorgsarbetet, som kan delta i verksamhetens arbete, observera, samtala och hålla utbildning.

En regelbunden utveckling kan då ske och det systematiska kvalitetsarbetet görs tydligt och

konkret. Kommunens regelmässiga uppföljning pågår som tidigare.

Kvalitetspengen blir överflödig. Brukarundersökningen och Hemtjänstindex (som bland annat

grundar sig på brukarundersökningen) tas fortsatt hänsyn till, eftersom de berörda i hemtjänst och

särskilt boende svarar på frågorna.

Cirka 20 miljoner kronor betalas årligen ut i kvalitetspeng. Dessa pengar vill vi använda till höjd

äldrepeng och kostnaden för kvalitets utvecklare. Den största fördelen med vårt förslag är att Täby

kommun får en jämlik äldreomsorg. De Täbybor somnyttjar omsorgen kan känna stor trygghet och

tillförlitlighet inför omsorgen. Valfriheten står orubbad kvar, dock med skillnaden att vi vet vad vi

får.

Vi föreslår att Täby från år 2026 inför kvalitets utvecklare i äldreomsorgen.

Med anledning av ovanståendefrågar jag:

- Är äldrenämndens ordförande beredd att snarast utreda möjligheten att anlita kvalitets-

utvecklare inom äldreomsorgen?
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